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                       OBČINA ŠENČUR    OBČINA ŠENČUR,  
Odbor za gospodarstvo 

                       Kranjska cesta 11 
                       4208 Šenčur 
                       Tel.: 04/25 19 100 
                       www.sencur.si 
 
 

POROČ ILO ODBORA ZA GOSPODARSTVO 2021 

V nadaljevanju je podano poročilo Odbora za gospodarstvo (Odbora), za leto 2021. 
 

1. Sestava in delovanje Odbora 

Sestava Odbora 

Odbor sestavljajo občinski svetniki dr. Valerij Grašič, Matej Knific in Andreja Pintar, ter zunanja člana, 
Mateja Šter in Iztok Jurančič. Predsednik Odbora je dr. Valerij Grašič. 
 

Način delovanja Odbora 

Način delovanja Odbora je opredeljen v Statutu Občine ter v Poslovniku Občine. 
 
Po Statutu Občine (Uradno glasilo slovenskih občin, Št. 9/23.2.2018) je opredeljeno: 

23. člen (pristojnosti komisij in odborov občinskega sveta)  
(1) Komisije in odbori občinskega sveta v okviru svojega delovnega področja, določenega s 
poslovnikom občinskega sveta, obravnavajo zadeve iz pristojnosti občinskega sveta in dajejo 
občinskemu svetu mnenja in predloge.  
(2) Komisije in odbori občinskega sveta lahko predlagajo občinskemu svetu v sprejem splošne in druge 
akte iz njegove pristojnosti, razen proračuna in zaključnega računa proračuna in drugih aktov, za 
katere je v zakonu ali v statutu občine določeno, da jih sprejme občinski svet na predlog župana. (3) 
Komisije in odbori občinskega sveta, vsak na svojem področju dela, so dolžni oblikovati mnenja glede 
pripravljajočih se zakonov in drugih predpisov, ki jih sprejemajo državni organi, in se tičejo koristi 
občine. Na tej podlagi oblikuje občinski svet svoje mnenje, ki ga pošlje državnemu zboru.  
(4) Podrobneje določa način dela komisij in odborov občinskega sveta poslovnik občinskega sveta 

 
Podrobneje pa delo Odbora opredeljuje Poslovnik, v svojem 54. Členu (Uradno glasilo slovenskih 
občin, Št. 34/6.7.2018): 
 

54. člen (odbor za gospodarstvo)  
(1) Odbor za gospodarstvo ima pet članov. Svet imenuje predsednika in tri člane izmed članov sveta in 
dva člana izmed drugih občanov 
(2) Odbor obravnava vse predloge aktov in drugih odločitev iz pristojnosti občine na področju 
gospodarskih dejavnosti, ki so svetu predlagani v sprejem, oblikuje o njih svoje mnenje in svetu poda 
stališče s predlogom odločitve.  
(3) Obravnavo je odbor dolžan opraviti najkasneje tri dni pred dnem, za katerega je sklicana redna seja 
sveta, ter svoje mnenje, stališče in predlog pisno predložiti županu, predsedujočemu in predlagatelju. 
Mnenje o dopolnilih k predlaganim splošnim aktom mora odbor predložiti najkasneje do začetka 
obravnave predloga splošnega akta.  

http://www.sencur.si/
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(4) Odbor za gospodarstvo lahko predlaga svetu v sprejem odloke in druge akte iz njegove pristojnosti 
na področju gospodarskih dejavnosti 

 

2. Delo v letu 2021 
 
V zadnjem letu se je Odbor sestal na sledečih sejah: 

- 6. Seja: 14.7.2021, ob 20.00, ki se jo je udeležil tudi predstavnik Društva obrtnikov in 
podjetnikov Šenčur; 

- 7. Seja: 7.10.2021, ob 19.00, ki se jo je udeležilo več predstavnikov Društva obrtnikov in 
podjetnikov Šenčur; 

- 8. Seja: 19.10.2021, ob 19.00, ki se jo je udeležil tudi predstavnik Društva obrtnikov in 
podjetnikov Šenčur; 

- 9. Seja:  8.12.219, ob 18.00, ki se jo je udeležil tudi predstavnik podjetja Locus; 
 
Na vsaki izmed sej so člani zelo aktivno sodelovali.  Vsi zapisniki so bili posredovani na občino in 
županu. 
 

Povzetek 6. seje 

Osrednji del srečanja je bil namenjen s srečanju z novim predsednikom Društva obrtnikov in 
podjetnikov Šenčur. To je sedaj Aleksander Gorečan. 
 
Novi predsednik je predstavil delo društva, tudi zadnji občni zbor. Imajo novo vodstvo, potrebni so še 
nekateri koraki, da se društvo ponovno na novo formalno vzpostavi.  
V okviru razprave smo se dotaknili delovanja društva, razvoja podjetništva, financiranja, možnosti in 
predlogov, kako bi to uresničili.   
 
Na osnovi debate in razprave, se je izpostavilo: 

- V Šenčurju je cca 500 obrtnikov in podjetnikov  
- V tujini so podjetniki zelo spoštovani, zelo cenjeni, tudi pri nas bi morali priti do tega stanja 
- Na prireditvah naj se omogoči tudi sodelovanje podjetnikov 
- Ideja je, da bi podjetniki svoje delo predstavili tudi v OŠ, poleg gospodarstva, da bi spodbujali 

tudi raziskovalno delo med mladimi. Predvsem bi se lahko ob koncu šole podjetniki 
predstavili in je fino, če bi se nekaj teh predstavili ob koncu šole. Potrebno je iti že v razrede, 
že 5 ali 6 razred. 

- Vprašanje je tudi financ za delovanja društva 
- Več je potrebno narediti na promociji podjetništva, kot je npr. to v Avstriji, npr. Jurij, 

Gorenjski glas, Radio Kranj 
- Tudi je ideja, da bi spodbujali poletno delo dijakov in študentov v podjetjih v Šenčurju, najti 

nove možnosti za to. 
- Več dati poudarka tudi na priznanja podjetnikom, enkrat je že bil predlog za Kmetijsko 

zadrugo 
 
Na koncu smo izoblikovali nekaj sklepov: 

- Kontaktira se župana, kako zastaviti še sodelovanja za v bodoče  
- Za naslednja občinska priznanja se predlaga tudi podjetnike in obrtnike 
- Naredi se finančni plani društva, za letos in drugo leto, vsebinski in finančni, in se to 

posreduje za morebitno sofinanciranje  
- Vzpostavi se stik z OŠ, na temo sodelovanja 
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- Naslednja seja naj bo srečanje z Društvom, ter ena v širšem okviru (BSC, podjetniki, ki gledajo 
širše)  

- Naveže se stik z mediji glede promocije podjetništva npr. Jurij, Gorenjski glas, Radio Kranj 
 
Sprejeta je bila določitev: 

- Naredi se spisek predlaganih aktivnosti za letos in drugo leto, naredi se posebna tabele.  
 

Povzetek 7. seje 

Sestanek je bil namenjen srečanju s predstavniki novoustanovljenega Društva podjetnikov in 
obrtnikov, ki so ga zastopali Aleksander Gorečan, Peter Klenovšek in Teja Podjed. 
 
Na temo sodelovanja z OŠ so se sestali predstavniki Odbora (B. Jurančič), ter predstavniki Društva (T. 
Podjed, S. Gorečan). 
 
Povzetek: 

- Drugi ali tretji teden v januarju bi naredili kreativni teden, stojnice. 

- Točne tematike: to bodo v šoli še raziskali, kaj jih zanima 

- Zaenkrat so tematike za poklice mizarji, mehaniki, …., je pa aktualno tudi za druge, kot so 
arhitekti, programerji,… 

 
Tekom razprave na seji so se porodile še sledeči predlogi: 

- Naj se delavnice združijo tudi z dodatnim programom v smeri podjetništva 

- To so lahko okrogle mize, predstavitve zgodb podjetnikov, vse v smeri popularizacije 
podjetništva. 

 
Osrednja tema je bila namenjena pripravi razpisa na temo razvoja podjetništva. Predsednik odbora 
V. Grašič jer poročal o dosedanjih aktivnostih glede razpisa. Naredil je pregled razpisov po drugih 
občinah (Medvode, Tržič, Kranjska Gora,..) na temo gospodarstva, ter kako je za druga društva v 
občini. Prav tako je poročal o srečanju z županom v zvezi z pripravo predloga, kjer župan pričakuje 
konkretne predloge in zneske, da se to vnese v proračun.  
 
Tekom razprave se je ovrednotilo različne predloge na temo razpisa. Pri tem so sodelovali vsi člani 
odbora in vsi gostje. 
 
Vsebine so bile pripravljene za zelo različne ukrepe. Ocenjuje se, da bo potreben znesek proračuna 
od 50.000 do 100.000 €, če bi želeli uresničiti vsaj glavnino ukrepov. Takšni so tudi proračuni občin, 
katere smo gledali.  
 
Veliko ukrepov je povezanih z promocijo podjetništva. Smiselno bi bilo, da občina določi osebo na 
občini, ki bo sodelovala pri tem. Del denarja za razvoj podjetništva je smiselno pridobiti tudi iz države 
ali EU. 
 
Konkretni predlogi so bili del priloge zapisniku. Priloga 7. seje se nahaja ob koncu Letnega poročila 
Odbora za leto 2021. 
 

Povzetek 8. seje 

Predstavniki Društva podjetnikov in obrtnikov so se srečali, ter obravnavali predlog, ki smo ga imeli 
na zadnji seji. O tem je poročal predsednik društva S. Gorečan, ki se je tudi udeležil seje Odbora. 
 
Povzetek: 
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- Podani so različni predlogi, ki gredo tako v smeri podpre delovanja društva, kot tudi v smeri 
popularizacije in podpore promocije podjetništva. 

 
Tekom razprave na seji so se porodile še sledeči predlogi: 

- Naj se v čim večji možni meri upoštevajo predlogi  
 
Predstavljen je bil predlog, kot ga je pripravilo društvo. Prav tako se je šlo še enkrat kozi vse 
predloge, kot jih je pripravil odbor. Torej, pregled razpisov po drugih občinah (Medvode, Tržič, 
Kranjska Gora,..) na temo gospodarstva, ter kako je za druga društva v občini. 
 
Tekom razprave se je ovrednotilo različne predloge na temo razpisa. Pri tem so sodelovali vsi člani 
odbora in gost. 
 
Kar se tiče finančnega ovrednotenja razpisa: 

- Ocenjuje se, da bo potreben znesek proračuna od 50.000 do 100.000 €, če bi želeli uresničiti 
vsaj glavnino ukrepov. Takšni so tudi proračuni občin, katere smo gledali.  

- Vrednosti sredstev kot jih ocenjuje in je predlagalo društvo, je za cca 35.000 € 

- Po informacijah, ki so bile pridobljeno naknadno, naj bi bilo letos možno koristiti za cca 15. 
do 20.000 € teh sredstev. S tem, da je predsednik apeliral na župana, da naj se višina 
sredstev poveča, saj smo do sedaj imeli v proračunu namenjenih cca 35.000 €, tudi v 
prejšnjih letih teh sredstev nismo koristili. 

 
Še enkrat se je izpostavilo, da je veliko ukrepov povezanih z promocijo podjetništva. Smiselno bi bilo, 
da občina določi osebo na občini, ki bo sodelovala pri tem. Del denarja za razvoj podjetništva je 
smiselno pridobiti tudi iz države ali EU. Predlogi, ki ne bodo uresničeni letos, naj se upoštevajo v 
razpisih v naslednjih letih. 
 
Dodatni predlogi: 

- Razpis naj bo izveden z različnimi ukrepi 

- Dilema je podpora za sodelovanje z OŠ. Opcija bi bila, da je ta razpis že prej, ali pa , da je 
razpis možen v dveh delih, npr. prvi del za delovanje v Q1, kjer bi se razpis zaključil že konec 
leta, ali začetek januarja, ter drugi del razpisa, ki bi se zaključil nekje februarja ali marca. 

- V kolikor bo sredstev manj, naj se zmanjšajo ukrepi po posameznih postavkah, ali umaknejo 
predlogi, ki so manj pomembni. 

 
Konkretni predlogi za razpis so del priloge zapisniku. V prvi prilogi je predlog, kot ga je oblikoval 
Odbor, ter v drugi prilogi, ukrepi in predlogi, kot so jih pripravili v Društvu. 
 

Povzetek 9. seje 

Predsednik Odbora je predstavil gosta, direktorja podjetja Locus, ki se ukvarja z prostorskim 
načrtovanjem, gospoda Leona Kobetiča. Ideja za srečanje je izhajala iz tega, da je podjetje Locus 
predstavilo izhodišča za širitev PC, ter tudi, da je pripravilo strokovne smernice za pripravo novega 
OPN in jih predstavilo članom občinskega sveta, kar je bilo zelo dobrodošlo.  
 
Tematika sestanka ni fokusirana, ampak je bolj v smeri, da preverimo trenutno stanje, ter ocenimo 
možnosti za vnaprej. 
 
V začetku razprave so se odprla različna vprašanja: 

- Kako se bo poslovna cona širila, tudi proti Cerkljam 

- Kako bo to v povezavi s hrupom in z turizmom 
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- Koliko so usmeritve strokovne, koliko lahko mi še vplivamo 

- Kako se prostorsko načrtovanje razvoja PC nanaša na povezavo do Kranja, saj je to naša 
sosednja občina 

- Kaj pomeni združevanje poslovnih con iz različnih občin (Šenčur, Cerklje, Kranj) 

- A bodo v okolici letališča samo skladišča 

- Kako z gospodarstvom v naseljih 

- Kako je z planiranjem prostorskega razvoja v tujini 
 
 
V okviru razprave so se pojavile sledeči komentarji, in predlogi: 

- Osnova vsega načrtovanja so prostorski akti. To so OPN in OPPN. Osnova so zemljišča. Nad 
tem pa so ukrepi zemljiške politike, kot so takse, komasacije, prodaje. Vse to se slabo 
uporablja, velja za celotno Slovenijo. 

- Poročilo o prostorskem načrtovanju je dokument, ki se nanaša na te vsebine. Nanaša se tudi 
na gospodarstvo in na indeks dnevnih migracij, slednji je v Šenčurju zgodba o uspehu.  

- Obstajata dve vrsti con: industrijske cone in gospodarske cone (to je PC Šenčur). PC 
Cerklje/Brnik je lahko oboje. 

- Imamo tri vrste cone: lokalnega pomena, regionalnega pomena in državnega pomena. 

- Cona na letališču Brnik bo še rastla in je cona državnega pomena. 

- Cona Šenčur je cona regionalnega pomena, ne samo lokalnega pomena. 

- Upravljanje s prostorom je tisto največ, kar lahko naredi neka občina. Predlagatelj razvoja 
prostora je župan. 

- Zgodovinsko gledano so do leta 1996 občine skrbele za OPN in gradbena dovoljenja, do tedaj 
so bili še SIS, preko oddelkov za planiranje. Z razmahom števila občin je del ostal na občinah, 
kot so OPN, druge zadeve pa so ostale na UE, kot so GD. Kar se tiče prostorskega planiranja 
imajo vlogo trenutno samo občine, ne pa tudi regije. 

- Predloge za planiranje v tujini, npr. Nemčija, dajejo institucionalni vlagatelji, niti ne 
posamezniki. Cilj takšnega planiranje je predvsem v smeri, da se zmanjša razdalja med službo 
in bivanjem ljudi. Zato so določene lokalne cone tudi pomembne, saj podpirajo takšne cilje. 

- Različni akterji morajo imeti svojo strategijo, kot je strategija razvoja turizma, ki se lahko 
nato poveže s strategijo prostorskega razvoja. 

- Šenčur je na zelo dobri legi, pri čemer so sledeči vplivi največji 
o 1-Ima zelo dobre logistične povezave, tako na povezavi sever Evrope do juga Evrope, 

kot tudi od vzhoda Evrope proti zahodu Evrope 
o 2-Ima zemljišča bonitete 60 in 70, to so najboljše bonitete, poleg najboljših 

kmetijskih zemljišč tudi najboljše gozdove. 
o 3-Lokalno gledano prostorsko načrtovanje vpliva na lokalno področje, kot so vplivi 

na hrup, zrak, promet, podzemne vode 

- Ideja in predlog je, da bi se PC Šenčur še širila. V planu je širitev za 12 ha. Polovico od tega je 
kmetijskih zemljišč, polovica gozdnih površin. Ravno to je dilema, namreč, po eni strani je 
predlog za širitev, po drugi strani pa gre za najboljša zemljišča. 

- Ministrstvo za gospodarstvo ni nosilec razvoja prostora, zato v primeru PC Šenčur 
prevladujejo interesi, kot jih diktira ministrstvo za kmetijstvo in ne tudi v smeri, kot bi jo 
diktiralo gospodarstvo. 

- Ker trenutno ni regionalnega plana prostorskega razvoja, se to odraža tudi v Šenčurskem 
primeru, kjer je cona regionalnega pomena, in je to do določene mere problem, saj se to ne 
tiče samo Šenčurja, ampak tudi širšega območja.  

- Kar se tiče fizične širitve PC Šenčur, so naslednji koraki umestitev dejavnosti, prometne 
povezave in povezave infrastrukture, komasacije, ter umeščanje objektov in zelenih površin. 
Določene vsebine iz obstoječe PC bi se lahko preselile tudi na novi del PC. 
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Zaključki sestanka: 

- Odbor ima vsekakor možnost, da do določene mere usmerja razvoj prostorskega 
načrtovanja. 

- Občina Šenčur ima po eni strani pomembno strateško lego, po drugi strani pa ima tudi 
najboljšo kmetijsko zemljo in tudi najboljše gozdove, potrebno je najti primerno ravnovesje 
za oboje. 

- V zvezi s širitvijo PC Šenčur bi se lahko vključil tudi Odbor za gospodarstvo, morebiti še 
kakšen drug odbor, kot je za kmetijstvo in infrastruktura. 

- Poleg občinskega nivoja povezovanja in sodelovanja, je smiselno se povezati tudi na višjem 
nivoju, takšno povezovanje je povezovanje z BSC. 

- Smiselno je definirati vizijo prostorskega načrtovanja, takšno, ki bo aktualna na daljši čas, in 
se ve kakšna bo, in katero župan uresničuje 

 
Ideja je, da bi se na podano temo še dobili, po možnosti tudi še z drugimi odbori. Tematika za 
naslednje srečanje bi morala biti bolj fokusirana. 
 
Predsednik je poročal o trenutnem stanju glede razpisa na temo razvoja podjetništva. Predlog 
proračuna je pripravljen, ni možno kaj bistveno spremeniti. Predlogi so bili posredovani na občino in 
na župana. Določeni koraki bodo očitno možni, ni pa vključeno vse, kar bi si želeli. S tem je 
predsednik seznanil tudi Društvo podjetnikov in obrtnikov. Nadaljnje korake bi naredili naslednje 
leto.  
 

3. Ocena stanja 
 
Na osnovi delovanja Odbora smo uspeli določene zadeve premakniti naprej: 

- Na občinskem svetu smo predlagali večje sodelovanje občine z podjetniki 

- Imeli smo več srečanj z gosti 

- Vplivali smo na pozitivno vzdušje glede podjetništva 

- Predlagali smo, da se zgodbe podjetnikov vključijo v Jurija. 

- Predlagali smo, naj se podjetniki bolj vključijo v občinske prireditve. 

- Pripravili smo vsebinski okvir za pripravo razpisa na temo razvoja podjetništva v občini. 

- Da se je v proračun uvrstila postavka na temo razvoja podjetništva 

- Aktivno sodelovanje pri pripravi novega OPN 

- Zelo pozdravljamo vzpostavitev delovanja Društva podjetnikov in obrtnikov 
 
Kaj menimo, da še ni v redu in bi bilo potrebno izboljšati: 

- Menimo, da je v okviru občine premalo sredstev namenjene za razvoj podjetništva, v smeri 
promocije podjetništva skozi različne načine mentorstva in socialne kohezije 

- Da v okviru občine na domači strani ni vzpostavljenega dela, ki se tiče podjetništva 

- Da bi bil na občini nekdo zadolžen za gospodarstvo, za sodelovanje 
 

4. Plani za leto 2022 
 
Odbor ima še veliko ide in predlogov, nekaj bomo dosegli sami, nekaj apeliramo še na druge, kot so 
župan, občinska uprava, občinski svet, javnost, ter seveda podjetniki. 
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Kar se tiče samega delovanja Odbora je naš plan za bodočnost sledeč. 

- Izvedba sestanka s predstavniki BSC ter predstavniki podjetnikov in obrtnikov in Šenčurja, 
poslanic, županom na temo razvoja podjetništva v Šenčurju. 

- Sodelovanje z različnimi skupinami in odbori (kmetijstvo, podjetništvo, lokalna skupnost) 

- Sodelovanje pri predlogih za proračun 

- Priprava bolj podobnega načrta razvoja promocije podjetništva v občini 

- Sodelovanje Odbora pi pripravi novega OPN  

- Večje sodelovanje z gosti in drugimi skupinami podjetnikov 
 
Kot predsednik Odbora pa bi rad izpostavil kot prioriteto dela v bodoče še tudi druge aktivnosti in 
predloge, ki menim, da so pomembne za še večji razmah podjetništva v Šenčurju: 

- Da se na domači strani občine doda spisek obrtnikov in podjetnikov. 

- Da se vzpostavi soba za poslovneže, npr. ko pridejo iz tujine, na obisk na Brdo, v Kranj. Naj 
tudi občina aktivno pristopi k temu, to je tudi za ugled občine. Npr. z finančnim vložkom, 
prostorom, spodbudo k sodelovanju. 

- Na prireditvah občine je smiselno , da bi bile okrogle mize, predstavitve, kjer bi obrtniki in 
podjetniki predstavili svoje zgodbe, svoje delo.  

- Naj se za promocijo podjetništva v Jurija doda tudi intervju s predsednikom Odbora, da poda 
opis dosedanjega dela, trenutnega stanja, predlogov in planov za v bodoče. 

- Naj se v Jurija, na vsako številko, da primer zgodbe enega podjetnika oziroma obrtnika. 

- Za naslednja leta naj se poveča znesek, ki je namenjen za gospodarstvo, da se uredijo tudi 
takšne ideje. 

- Podjetništvo je pomembno tudi za mlade, ravno skozi pozitivne zglede uspešnih podjetnikov 
je to za njih dobra motivacija, in inspiracija.  

- Spodbujanje podjetništva, pa tudi raziskovalnega dela,  skozi mlade v osnovni šoli. 

- Še večja promocija gospodarstva, skozi turizem , tudi v povezavi z drugimi sosednjimi 
občinami, sprejem gostov, krajem, ki nudi dodatno ponudbo za morebitne goste 

- Naj se za priznanja občine vključi tudi gospodarstvenike. 

- Na domačo stran od občine se doda link za podjetja, ki so v občini, npr. iz registra kot je PIRS. 
 
 
Menimo, da smo delo dobro zastavili, ter uspešno nadgradili delo, ki je bilo zastavljeno že v prejšnjih 
mandatih. Je pa mnenje, da je možnih še kar nekaj korakov, ki bi lahko delovanje na področju 
gospodarstva dvignili še na višjo raven. 
 
 
Menimo, da je potrebno tudi v bodoče nadaljevati z delom.  
 
 
 
Šenčur, 16.3.2022     Dr. Valerij Grašič 
       Predsednik Odbora za gospodarstvo  
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PRILOGA 1 ZAPISNIKU (Priloga 7. seje) 
 
Predlog ukrepov za Šenčur 

Najem poslovnih prostorov in obratov 

Primer KR GORA 

Ukrep 9: Subvencioniranje stroškov najema poslovnih prostorov in obratov 8.000€ 

 

Izobraževanja & usposabljanja 

Aktualna so različna izobraževanja, kot so računalniška, jezikovna, prehod na digitalizacijo 

Opcija je iti preko Ljudske univerze 

Primer KR GORA 

Ukrep 4: Spodbujanje izobraževanja in usposabljanja na področju podjetništva – 3.000 € 

 

Nova delovna mesta 

Ukrep gre v smeri  

• odpiranja novih delovnih mest, ali razširitve obstoječih. 

• spodbujanje začetnih investicij in investicij v razširjanje dejavnosti za razvoj 

• za posodobitev spletne trgovine, nakup novih strojev in opreme, ureditev 

novih prostorov, investicije v nepatentirano tehnično znanje, digitalizacijo podjetja 

 

Primer KR GORA 

Ukrep 3: Spodbujanje odpiranja novih delovnih mest in samozaposlovanja – 20.000 € 

 

Primer Tržič (85.000 €) 

 

Promocije podjetništva 

Ukrep gre v smeri: 

• Spodbujanje promocijskih aktivnosti podjetij 

podjetniki, ki se udeležijo določenega sejma ali razstave doma ali v tujini, kjer 

promovirajo tudi občino. 

• Upravičeni stroški so: stroški najema, postavitve in delovanja stojnice na določenem 

sejmu ali razstavi, doma ali v tujini. 

• Projetki za razvoj podjetništva 

• Razvoj podjetništva 

• Prireditve za podjetništvo 

 

 

Oblikovanje domače strani 

Ukrep gre v smeri nadgradnje domače strani občine na temo podjetništva 

• Za podjetništvo, da so omogočeni različni filtri 

• Da se stran optimizira  

• Da je omogoči tudi tržno delovanje 

• To je več letni projekt 

 

 

Posebne delavnice o podjetništvo 

Ukrep je povezan za sodelovanje s OŠ, ali tudi za druge podobne primere 

• To bi bilo popoldan, ali sobota, in so to delavnice 

• Recimo 7, 8, 9 razred, to je nekaj stroškov, to je 15 stojnic v športno dvorano. 
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• Delavnice na temo podjetništva, mogoče še kakšnega gosta 

• Tudi zgodbe, kako je začel in kako je uspel. 

 
 
Sobodajalstvo, subvencije najemnin 

Ukrep gre v smeri 

• Samo najemnina 

• Ukrep se lahko razširi, da se daje najemnina za startup podjetja, ki se naselijo v 

zapuščene hiše, da se na tak način revitalizira takšne hiše 

• Gre za dolgoročen najem, najemnik tam živi oz dela, občina pa poskrbi, da se stare 

stavbe ohranijo in negujejo 

• Primer je Duplje, kjer so tako uredili star grad, podoben primer je Jama, kjer je sedja 

notri podjetje, čeprav je bila tu nekoč gostilna in bi objekt lahko propadal 

• Tudi lahko na tak način spodbujamo da se del podjetnikov, mirne dejavnosti, preselijo 

iz poslovne cone še tja, kjer stavbe propadajo 

• Druga opcija pa je da se te stare stavbe pretvorijo v turistične objekte in nastanitve 

• Čimveč starih stavb je potrebno ohraniti v smeri socialne povezanosti s krajem 

 
 
Deficitarni poklici 

Da se uvedejo štipendije, oz pomoči za podporo šolanju, izhaja se iz registra takšnih poklicev 

 

Podpora delovanju društev in združenj s področja gospodarstva in obrtništva 

Podpora v smeri osnovnega delovanja 

• Priprava programov 

• Najemnine  

• Računalniška oprema 

 

Promocija podjetništva 

Da se omogoči tudi, da če kdo pride v Šenčur, in naredi kaj za podjetnike v Šenčurju, da se 

mu lahko plača, s tem, da se obrtniki združijo in to naročijo 

 

 
Osnovni okviri razpisa 
Financiranje naj bo za društva oz podjetja iz občine, ali ki delajo kaj za društva, podjetnike v 
občini. 
Financiranje naj bo za nek delež, npr. 50 % 
 
Pregled skupnih zneskov financiranja po drugih občinah 

Kr gora 

70.000 € 

 

Tržič 

85.000 € 
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PRILOGA 2 – PREDLOG ODBORA ZA GOSPODARSTVO (Priloga 8. seje) 
 
Osnovni okviri razpisa 

• Financiranje naj bo za društva oz podjetja iz občine, ali ki delajo kaj za društva, 
podjetnike v občini. 

• Financiranje naj gre v dve smeri: spodbujanje podjetništva, ter podporo delovanju 
društva. 

• Financiranje naj bo za nek delež, npr. 50 %. 
• Razpis naj se čimbolj poenostavi: okvir je lahko širši, kjer lahko prijavijo zelo različne 

vsebine, in se to odobri. Plačilo možno šele po zahtevku, ob predložitvi dokazil.  
 
 
Predlog ukrepov za delovanje društev za podporo podjetništvu, obrti in 
gospodarstvu 
 
Osnovna podpora delovanja društva 

 
izdelava spletne strani društva  

promocija podjetništva, podpora osnovnega delovanja društva 

3.000 eur 

 

vodenje poslovnih knjig, izdelava letnega poročila in davčnih obračunov,  

2.000 eur. 

 

Sodelovanje in vključevanje društva v lokalni skupnosti 
 

projekti za razvoj podjetništva (deficitarni poklici), pri čemer bi osnovnošolcem predstavili in 

prikazali obrtniške poklice in jih vzpodbudili za te poklice. Izvedle bi se delavnice v 

sodelovanju z Osnovno šolo Šenčur. 

Ukrep je povezan za sodelovanje s OŠ, ali tudi za druge podobne primere 
• To bi bilo popoldan, ali sobota, in so to delavnice 
• Recimo 7, 8, 9 razred, to je nekaj stroškov, to je 15 stojnic v športno dvorano. 
• Delavnice na temo podjetništva, mogoče še kakšnega gosta 
• Tudi zgodbe, kako je začel in kako je uspel. 

3.000 eur 

 

reklamiranje različnih dogodkov društva v medijih,  

Promocija podjetništva 

3.000 eur, 

 

povezovanje različnih društev v občini Šenčur z izvedbo prireditve z raznimi tekmovanji, 

družabnimi igrami in pogostitvijo,  

sodelovanje na prireditvah,  
Pobudnik je lahko društvo podjetnikov 
3.000 eur, 

 

Dodatna podpora delovanja društva 

 

dva enodnevna strokovna izleta z ogledom uspešnega slovenskega podjetja,  

4.000 eur 
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želimo izpeljati vsaj dva strokovna izobraževanja kot so na primer digitalizacija, računalniška 

znanja, varstvo pri delu, delovno pravna razmerja,  davčna zakonodaja,  prenos podjetja na 

potomce, dedno pravo za podjetnike,  preoblikovanje s.p. v d.o.o. in podobno 

1.500 eur 

 

 

Ukrepi za podporo podjetništvu za samo občino 
 
Nadgraditev domače strani 
Ukrep gre v smeri nadgradnje domače strani občine na temo podjetništva 

• Za podjetništvo, da so omogočeni različni filtri 
• Da se stran optimizira  
• Da je omogoči tudi tržno delovanje 
• To je več letni projekt 

 

 

Drugi ukrepi za podporo podjetništvu, obrti in gospodarstvu 
 

Izobraževanja 

 

strokovna izobraževanja kot so na primer digitalizacija, računalniška znanja, varstvo pri delu, 
delovno pravna razmerja,  davčna zakonodaja,  prenos podjetja na potomce, dedno pravo 
za podjetnike,  preoblikovanje s.p. v d.o.o. in podobno 
Opcija je iti preko Ljudske univerze 
To je lahko tudi za druga društva 
To je lahko vavčerski sistem – prijava na razpis, dodelitev sredstev, po udeležbi se pošlje 
zahtevek 
 

Nova delovna mesta 
 
Ukrep gre v smeri  

• odpiranja novih delovnih mest, ali razširitve obstoječih. 
• razširitev obstoječih delovnih mesta 

• spodbujanje začetnih investicij in investicij v razširjanje dejavnosti za razvoj 
• za posodobitev spletne trgovine, nakup novih strojev in opreme, ureditev 

novih prostorov, investicije v nepatentirano tehnično znanje, digitalizacijo podjetja 
 

Promocija podjetništva 
 
Da se omogoči tudi, da če kdo pride v Šenčur, in naredi kaj za podjetnike v Šenčurju, da se 
mu lahko plača, s tem, da se obrtniki združijo in to naročijo 
 
Podpora diplomskim, magistrskim in doktorskim delom na temo promocije podjetništva v 
občini Šenčur. 
 

 

 

Spodbujanje in promocija podjetništva 

 

Uvedejo se štipendije, oz pomoči za podporo šolanju, izhaja se iz registra takšnih poklicev 
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promocija podjetij iz občine Šenčur in same občine na različnih sejmih, razstavah ali 
prireditvah doma in v tujini, s sofinanciranjem stroškov najema, postavitve in delovanja 
stojnic, za kar bi potrebovali sredstva v višini   
Daj je poudarek tudi na tem, da občino Šenčur to promovira. 
Naj bo to Vavčerki sistem 
Okvir: npr. radij 350 km, dnevno cca 300 €, opcija za letos za SLO, kasneje za tujino. 
15.000 eur, 
 

Splošna promocije podjetništva 
Ukrep gre v smeri: 

• Spodbujanje promocijskih aktivnosti podjetij 
podjetniki, ki se udeležijo določenega sejma ali razstave doma ali v tujini, kjer 
promovirajo tudi občino. 

• Upravičeni stroški so: stroški najema, postavitve in delovanja stojnice na določenem 
sejmu ali razstavi, doma ali v tujini. 

• Projetki za razvoj podjetništva 
• Razvoj podjetništva 
• Prireditve za podjetništvo 
• Ekologija. Zeleni prehod. Zero waste 

To gre tudi izven samega delovanja društva, so lahko tudi posamezniki 
 
 
Štipendije za deficitarne poklice 
 
Da se uvedejo štipendije, oz pomoči za podporo šolanju, izhaja se iz registra takšnih poklicev 
In je v občini zaposlen 
Npr. 30 €/mesec. 
 
 

 



13 
 

PRILOGA 3 – PREDLOG DRUŠTVA PODJETNIKOV IN OBRTNIKOV (Priloga 8. seje) 

 
PROGRAM DELOVANJA DRUŠTVA V LETU 2022 
Društvo obrtnikov in podjetnikov občine Šenčur je v jeseni leta 2021 ponovno začelo 
delovati. Vodenje društva je prevzel Aleksander Gorečan, ki je tudi aktiven podjetnik v občini 
Šenčur. Društvo  trenutno šteje 28 članov, v prihodnje pa si bomo prizadevali, da članstvo 
povečamo na čim večje število, kajti v občini Šenčur deluje preko 700 poslovnih subjektov. V 
društvu smo se dogovorili, da bo letna članarina znašala 50 eur. 
Društvo se bo financiralo iz članarine, za katero pričakujemo, da se bo povečala z večjim 
številom članov. 
Pričakujemo tudi pomoč Občine Šenčur z dodelitvijo donacije za naše delovanje. V našem 
društvu si želimo, da bi čim bolj aktivno delovali, za kar potrebujemo tudi finančna sredstva. 
Brez pomoči same Občine Šenčur pa to ne bo mogoče. 
Iz tega razloga smo pripravili program aktivnosti društva za leto 2022 skupaj s finančno 
konstrukcijo: 
 

1. v društvu želimo izpeljati dva enodnevna strokovna izleta z ogledom uspešnega 

slovenskega podjetja, za kar bi potrebovali sredstva v višini 4.000 eur, 

 
2. želimo izpeljati vsaj dva strokovna izobraževanja kot so na primer digitalizacija, 

računalniška znanja, varstvo pri delu, delovno pravna razmerja,  davčna zakonodaja,  

prenos podjetja na potomce, dedno pravo za podjetnike,  preoblikovanje s.p. v d.o.o. 

in podobno. Za izvedbo izobraževanj bi potrebovali sredstva v višini 1.500 eur, 

 
3. promocija podjetij iz občine Šenčur in same občine na različnih sejmih, razstavah ali 

prireditvah doma in v tujini, s sofinanciranjem stroškov najema, postavitve in 

delovanja stojnic, za kar bi potrebovali sredstva v višini  15.000 eur, 

 
4. projekti za razvoj podjetništva (deficitarni poklici), pri čemer bi osnovnošolcem 

predstavili in prikazali obrtniške poklice in jih vzpodbudili za te poklice. Izvedle bi se 

delavnice v sodelovanju z Osnovno šolo Šenčur, za kar bi potrebovali sredstva v višini 

3.000 eur, 

 
5. povezovanje različnih društev v občini Šenčur z izvedbo prireditve z raznimi 

tekmovanji, družabnimi igrami in pogostitvijo, za kar bi potrebovali sredstva v višini 

3.000 eur, 

 
6. reklamiranje različnih dogodkov društva v medijih, za kar bi potrebovali sredstva v 

višini 3.000 eur, 

 
7. izdelava spletne strani društva za kar bi potrebovali sredstva v višini 3.000 eur, 

 
8. vodenje poslovnih knjig, izdelava letnega poročila in davčnih obračunov, za kar bi 

potrebovali sredstva v višini 2.000 eur. 

 
Skupni stroški za izvedbo vseh omenjenih aktivnosti znašajo 34.500 eur, za kar naprošamo 
Občino Šenčur za sofinanciranje. 
 
Šenčur, 12.10.2021                                                     Predsednik društva: 
                                                                                 Aleksander Gorečan                
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